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RG.0012.11.2015 

 

 

Protokół Nr 9/15 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 11 września 2015 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 904 a zakończyła o 1037. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bolesław Puka, który 

powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (na 5 Członków 

Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka  przedstawił proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty w głosowaniu – 4 głosy 

„za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

 

Ad.IV/1. 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga dokonała ogólnego przedstawienia informacji z 

wykonania budżetu Gminy Radomyśl nad Sanem za I półrocze 2015r.  

Komisja przyjęła do wiadomości przedstawione dane.  

Informacja z wykonania budżetu Gminy Radomyśl nad Sanem za I półrocze 2015r. 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Izabela Szałaj. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” - 

jednogłośnie. 
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Ad. IV/3.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia woli członkostwa Gminy Radomyśl 

nad Sanem w Stowarzyszeniu „Lokalna Grupa Rybacka Puszczy Sandomierskiej” z 

siedzibą w Nowej Dębie w okresie programowania 2014-2020 przedstawiła Kierownik 

Zespołu Infrastruktury Technicznej Izabela Szałaj. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” - 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zamiaru włączenia Gminnego Przedszkola 

Publicznego w Radomyślu nad Sanem do Zespołu Szkół w Radomyślu nad Sanem 

przedstawiła inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” - 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów 

na ławników sądowych przedstawił inspektor ds. obsługi Rady Gminy Piotr Chodur.                                                         

Do składu zespołu opiniującego kandydatów na ławników Komisja zaproponowała 

radnego Bolesława Pukę, który wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji. 

Projekt uchwały wraz zaproponowaną kandydaturą do składu zespołu opiniującego 

uzyskał pozytywną opinię Komisji w głosowaniu – 4 głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

 

Ad.IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla radnych 

przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Komisja ustaliła następujące propozycje wysokości diet dla radnych: 

 

1) Dieta dla radnych  za udział w sesji - 300 zł. 

 

2) Dieta dla przewodniczących  stałych i doraźnych  komisji   rady gminy  za udział   w 

posiedzeniach komisji – 250 zł. 

 

3). Dieta dla zastępców przewodniczących stałych i doraźnych komisji rady gminy w 

przypadku prowadzenia komisji – 250 zł. 

 

4) Dieta dla członków komisji stałych oraz komisji doraźnych za udział w posiedzeniach 

komisji – 200 zł. 

 

W głosowaniu projekt uchwały wraz z przyjętymi stawkami został w całości pozytywnie 

zaopiniowany  – 5 głosów „za”. 
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Ad.IV/7.  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Ewa 

Marynowska.  

Komisja przyjęła dietę dla Wiceprzewodniczącego Rady Gminy za udział w sesji w 

kwocie 350 zł, a w przypadku prowadzenia sesji 450 zł. 

W głosowaniu projekt uchwały wraz z przyjętymi stawkami został w całości pozytywnie 

zaopiniowany  – 5 głosów „za”. 
 

Ad.IV/8.  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy przedstawiła i 

omówiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

Komisja w toku dyskusji ustaliła następujące propozycje składników wynagrodzenia 

Wójta: 

1). Wynagrodzenie zasadnicze – 5500 zł. 

 

2). Dodatek funkcyjny – 1850 zł. 

 

3). Dodatek specjalny w wysokości 25% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego – 1837,50 zł. 

 

4). Dodatek za wieloletnią pracę 20% wynagrodzenia zasadniczego – 1100 zł. 

 

Razem wynagrodzenie Wójta – 10.287,50 zł. 

 

W głosowaniu projekt uchwały wraz z przyjętymi stawkami został w całości pozytywnie 

zaopiniowany  – 5 głosów „za”. 
 

Ad.IV/9.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad.IV/10.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  zmian w uchwale budżetowej na 2015 rok 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Projekt uchwały Komisja pozytywnie zaopiniowała w głosowaniu  – 4 głosy „za”, 1 głos 

„wstrzymujący”. 
 

Ad. V. 

Radny Jacek Pamuła przypomniał sprawę bezpieczeństwa na drodze wojewódzkiej w 

Rzeczycy okrągłej w rejonie przystanku autobusowego. W tym miejscu ze względu na 

brak przejścia dla pieszych istnieje duże zagrożenie dla przechodzących na drugą stronę 

jezdni w związku z bardzo dużym ruchem samochodowym. Nadmienił, że w tej sprawie 

ponownie został skierowany wniosek do PZDW w Rzeszowie o zajęcie się sprawą.  
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Sekretarz Gminy Ewa Marynowska zasygnalizowała o możliwości wprowadzenia na 

sesji Rady Gminy nowego projektu uchwały dotyczącego zmiany uchwały w sprawie 

zarządzenia konsultacji dotyczących nadania sołectwom: Wola Rzeczycka, Dąbrowa 

Rzeczycka oraz części sołectwa Rzeczyca Długa statusu obszaru ochrony 

uzdrowiskowej. Będzie to wynikać ze zmiany granic (lasów) sołectwa Rzeczyca Długa, 

w przypadku gdy zebranie wiejskie wyrazi zgodę na nadanie części sołectwa statusu 

uzdrowiska. Nadmieniła, że konsultacje społeczne w drodze głosowania odbędą się w 

terminie do 27 października br.  

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka powrócił do tematu wycinki drzew wzdłuż 

wału na rzece Jodłówka, o której nikt nie został powiadomiony. Powiedział, że trzeba 

wyjaśnić co się stało z tym drzewem i na jakim etapie jest wyjaśnianie tej sprawy. 

Nadmienił, że sprawę poruszy na sesji Rady Gminy. 

Komisja ustaliła, że najbliższe posiedzenie poświecone kontroli działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej odbędzie się w dniu 25.09.15r. o godz. 9.00. w siedzibie 

GOPS. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 

   

            Przewodniczący Komisji 

 

                            Bolesław Puka 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 

Piotr Chodur 
 

 

 


